
Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 
L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K  št. 16/15 
seje Izvršilnega odbora sindikata SVIZ/IJS z dne 2. 12. 2015, ob 15.00, ki je potekala v sejni sobi IJS. 
  
  
Prisotni: K. Ernestl,  I. Falnoga,  M. Koželj, T. Martun, R. Pergarec, J. Pungerčar, T. Ručigaj, M. Štraus, I. Zajc. 
  
Odsotnost zaradi službenih obveznosti, dopusta ali bolniške odsotnosti so opravičili: R. Bevc, A. Fekonja, 
M. Gams, Z. Jernejc, C. Filipič, G. Kramberger, G. Tavčar. 
  
Na sejo sta bila vabljena tudi B. Črnič in B. Žefran, slednji je svojo odsotnost opravičil. 
  
  
  
1.         Potrditev točk dnevnega reda in pregled zapisnika seje z dne 18. 11. 2015. 
  
 Potrdili smo točke dnevnega reda, pregledali in potrdili zapisnik predhodne seje. 
  
2.         Tekoče zadeve 
  
a)         J. Pungerčar je povedal, da smo kadrovsko službo zaprosili za bolj natančne podatke o zaposlitvah 
delavcev v višjih znanstvenih in strokovno-raziskovalnih nazivih, s čimer se je strinjal tudi direktor, katerih 
relativno velik delež je še vedno zaposlenih za določen čas. 
  
b)         Po sklepu seje z dne 18. 11. 2015 smo na  vodstvi Instituta in njegovega Znanstvenega sveta poslali 
dopis s predlogom za dopolnitev pravilnika o izvolitvah v višji znanstveni naziv, s katerim bi po naše lahko 
ustrezno rešili problematiko neizvolitev v predvidenem 6-mesečnem roku, o čemer smo že večkrat 
razpravljali. 
  
c)         J. Pungerčar je poročal, da je bila 25. 11. seja Upravnega odbora IJS. Poleg tekoče problematike, ki 
jo UO IJS obravnava, so med drugim izvolili dr. Marka Pleška za novega predsednika, saj je dosedanja 
predsednica, gospa mag. Alenka Avberšek, pred časom podala odstopno izjavo.  Na seji so med drugim 
sprejeli soglasje k ukinitvi odseka K6, katerega delavci se bodo večinsko pripojili odseku K7.  Na seji je bilo 
tudi omenjeno, da naj bi znanost v naslednjem letu prejela več denarja, vendar sredstva, prejeta v letu 
2009 (preko 183  mio EUR) še zdaleč ne bodo dosežena. 
  
č)         Na predlog G. Krambergerja smo zadovoljivo razrešili zaplete razdeljevanja vstopnic za Atlantis. 
Torej tudi v sezoni od 21. novembra 2015 do 21. novembra 2016 bomo imeli dve letni naročnini/karti za 
Atlantis, seveda pa je predvsem od uporabnikov odvisno, ali se bodo dosledno držali novih pravil jemanja 
in vračanja kart. 
  
d)        V presojo in mnenje smo danes s strani vodstva IJS prejeli predlog sprememb Pravil o častnih 
nazivih, priznanjih in nagradah Instituta »Jožef Stefan«. Na mnenje moramo odgovoriti v roku osmih 
delovnih dneh.       Naše načelno mnenje je, da se s predlagano spremembo pravilnika ne strinjamo. 
Prisotni menimo, da ni dobrega razloga, da bi spremenili do sedaj veljavno ureditev, opredeljeno v 1. 
stavku 1. odstavka 14. člena omenjenega pravilnika, ki določa, da se podeljuje vsako leto največ po ena 
nagrada za vsako od treh področij, navedenih v 12. členu: naravoslovje, tehnika in znanosti o življenju. 



Predlagana sprememba bi namreč, med drugim, omogočila, da se podelijo v enem letu do tri nagrade le z 
enega področja in, v tem primeru, nobene s preostalih dveh področij, kar se nam zdi nesprejemljivo. 
  
e)        V torek, 1. decembra, je potekala seja sekcije administrativno-računovodskih in tehničnih delavcev 
SVIZ Slovenije. Na seji so izvolili Slavka Rajha z OŠ Velika Nedelja za novega predsednika koordinacijskega 
odbora. Pogovor je tekel o Dogovoru na področju plač in stroškov dela v letu 2016 ter odpravi anomalij v 
plačnem sistemu, predvsem v plačni skupini J, ki jo sekcija pokriva. Pripombe in sklepe bodo posredovali 
naprej in apelirali na vodstvo SVIZ-a, da v pogajanjih z vlado o plačni politiki, ki bodo potekala v začetku 
leta 2016, kar največ iztržijo za najnižje skupine zaposlenih. 

B. Črnič je povedal, da tudi aktiv mladih SVIZ Slovenije želi ustanoviti sekcijo. Ta se lahko ustanovi, 
če imajo vsi Območni odbori po enega predstavnika oziroma vsaj z dvotretinsko večino, kar pa je težko 
doseči. Tudi sekcija aktiva mladih je zelo delovna in v izjavah za medije opozarja na probleme mladih pri 
zaposlovanju. 

  
3)         Božično-novoletno obdarovanje otrok 
  
             V pripravi je božično-novoletno obdarovanje otrok vseh zaposlenih na IJS. Obdarovanih bo 220 
otrok naših delavcev v starosti od dveh do sedmih let. Starši so lahko izbirali med bonom ali darilom, 
primernim starostni skupini otroka. Dogodek bo potekal kot vsako leto v Peterlinovem paviljonu v soboto, 
12. decembra ob 10.00. Otroke bo zabaval »Čarodej Toni«. 
  
4)         Razno 
  
             Nekateri člani so predlagali, da tudi letos organiziramo enodnevni decembrski izlet, ki bo novoletno 
obarvan. S strani agencije MM Turist, s katero smo potovali v Sarajevo, smo prejeli cenovno zelo zanimivo 
in ugodno ponudbo za obisk božičnega sejma v Sesljanu in ogled Trsta. Izlet naj bi potekal v soboto, 19. 
12. 2015. Cena izleta je 25,00 EUR ne glede na število prijavljenih oseb. Tokratni enodnevni izlet ne bo 
finančno podprt s strani sindikata, saj smo za letošnje leto predvidena sredstva, namenjena izletom, že 
porabili. 
  
Sklep: Prisotni se strinjajo, da izlet razpišemo. 
  
  
Seja je bila končana ob 16.30. 
  
Sejo je vodila T. Ručigaj                .                                                             Zapisnik pripravila:          Metka 
Štraus                                                                                                                                  Zapisnik 
pregledal:         Jože Pungerčar 
  
Ljubljana, 1. 12. 2015 
  
Poslano:              - članom IO SVIZ/IJS 
                                - članom NO SVIZ/IJS 

- predsedniku ZS IJS                                      
- članom UO IJS (delegiranih z IJS) 

                               - direktorju IJS 
  
  


